

用途简介

CM6500C大米抛光机用于大米精加工(抛光)。该机采用喷雾着水，大米在抛光辊和筛板的共同作用下相互摩擦、挤压，使米粒表面的淀粉形成胶质层，从而使大米表面晶莹透明，提高了大米的商业价值。胶质层还能提高大米的抗氧化能力，延长大米的保鲜期。本机可与碾米机组配套使用，也可供大米深加工单独使用。

产品特点

- 本机智能化水平高，操作更加方便；
- 采用分段抛光辊设计，不锈钢材质，镜面抛光，减少增碎，提升抛光效果；
- 配备自动恒温着水装置，高压空气喷雾着水，加水稳定均匀；
- 设有紧急关闭闸门，当电流超过设定上限值时，气缸关闭并停止进料，可以防止闷机，安全可靠；
- 电机皮带垂直张紧，在节省空间的同时增加了设备的稳定性；
- 所有线路、水气管道均走暗线，排布合理、安全美观；
- 多方位可调风设计，操作方便，有效控制加工效果；
- 关键零部件采用国际化配置，经久耐用。

USE INTRODUCTION

CM6500C rice polishing machine is used for rice finishing (polishing). The machine adopts spraying water, and rice is mutually rubbed and the polishing roller and the sieve plate work together to rub and squeeze each other, so that the starch on the surface of the rice grain forms a gelatinous layer, which makes the surface of the rice crystal clear and improves the commercial value of the rice. The gelatinous layer can also improve the rice's resistance to the gelatin layer can also improve the oxidation resistance of rice and prolong the freshness period of rice. This machine can be used with the rice milling unit, and also can be used separately for deep processing of rice.

FEATURES

- High level of intelligence of this machine, more convenient operation.
- Adopt segmented polishing roller design, stainless steel, mirror polishing, reduce fragmentation and enhance polishing effect.
- Equipped with automatic constant temperature watering device, high-pressure air spraying watering with stable and even watering;
- Equipped with emergency closing gate, when the current exceeds the set upper limit, the cylinder closes and stops feeding, which can prevent bogging down the machine, safe and reliable.
- The motor belt is vertically tensioned, which increases the stability of the equipment while saving space.
- All lines and water and gas pipelines are concealed, reasonable arrangement, safe and beautiful.
- Multi-directional adjustable wind design, easy to operate, effective control of the processing effect;
- The key components adopt international configuration, durable.

主要技术参数 MAIN TECHNICAL DATA

型号 Type	CM6500C
处理量 Output(t/h)	4.5-6.5
主机动力 Main Power (kw)	75-90
吸风量 Air volume(m³/min)	65-75
转速 Rotary speed(rpm)	750-850
负压 Negative pressure(mmH ₂ O)	250-350
外形尺寸 Dimenion(mm)	2895X950X2100

产品技术参数如有变更恕不另行通知 If technologic data has been changed without further information

通过ISO9001国际标准质量体系认证 ISO 9001 -2008 Certified

E-mail:yongxiangmiji@sohu.com http://www.hbyxlj.com

地址：湖北省安陆市府河大道2号

ADD: 2 FUHE AVE.,ANLU CITY,HUBEI,CHINA

电话(TEL): 0712-5254443 5254445 5258762 传真(FAX):0712-5254443 邮编(POSTCODE): 432600



永祥官网



微信公众号

大米抛光机
RICE POLISHER



湖北永祥粮食机械股份有限公司

HUBEI YONGXIANG FOOD PROCESSING MACHINE CO.,LTD.